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Consensus styrelsemöte nr 09 
Verksamhetsåret 24/25 CSM09-2425 

Datum:  Måndag 13 januari  
Tid:              17:30  
Plats:                 Zoom 
Närvarande:   Hanna Sjöblom, Mattias Johansson, Filippa Alesand Lundin, Clara Brefält, Tawfik Fada,  
  Kajsa Ward, Hannah Gunnhagen, Elina Forsberg, Anna Nordlander, Wilma Eriksson,  

Sebastian Jonsson 
 

Ärendeordning: §1-§21 

§1                Mötets öppnande 
  Mötet öppnades kl. 17:31 av Hanna Sjöblom. 

§2                       Val av mötesordförande 

Beslutades: att välja Hanna Sjöblom till mötesordförande. 

  
§3            Val av mötets sekreterare 
  Beslutades: att välja Hannah Gunnhagen till mötessekreterare. 

§4                  Val av justeringsperson tillika rösträknare  
  Beslutades: att välja Clara Brefält till justeringsperson tillika rösträknare. 

§5                      Mötets behöriga utlysande 
  Beslutades: att anse mötet behörigt utlyst. 

§6                    Justering av röstlängden 
  Beslutades: att fastställa röstlängden till 8 personer kl. 17:33. 

§7                     Adjungeringar 

Punkten lämnades utan åtgärd.  

§8                    Anmälan av övriga frågor 
  “Glass på tenta-p” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 a. 
  “FUM04 ” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 b.  
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“SFS FUM” anmäldes som övrig fråga. Frågan behandlas under punkt 18 c. 

§9                  Godkännande av föredragningslistan 
  Beslutades: att godkänna föredragningslistan med tillägg av övriga frågor 
  enligt §8.  

§10                     Må-runda 

Punkten hanterades.  

§11  Information och meddelanden, genomgång av verksamhetsmål 
  Haft möte med kårservice angående hur smutsigt det varit på örat den senaste tiden  

samt diskuterat förändringsförslag. Gett förslag om att det ska tas bilder i samband 

med bokning för att visa att man städat.  

 

Diskuterar problem runt CARMA som nu är löst.  

 

Det har varit problem med Inspera på läkarprogrammet som nu är åtgärdat. 

 

Det sker renovering i trapphusen. Kan eventuellt meddelas på sociala medier.  

 

Kårordförande arbetar med den årliga redovisningen till LiU samt kårstatus som ska 

skickas in i slutet av januari. Mycket förberedelser inför SFS medlemsmöte i Linköping 

4-5 februari.  

 

Förberedelser inför mottagningen är i full gång. Alla ska meddela i Slack när man kan  

hjälpa till.  

 

§12                    Marknadsföring 
  Förberedelser inför möte med LiU-KOM. Planerar att få ut bilder för valberedningen  

och våra vakanser. Ska eventuellt skicka ut påminnelse om enkäten.  

§13             Föregående mötesprotokoll    Protokoll CSM08-2425 
  Beslutades: att lägga mötesprotokoll CSM08-2425 till handlingarna med redaktionella  

ändringar.  

§14              Beslutsuppföljning 

Punkten lämnades utan åtgärd. 

§15                Bordlagda ärenden             
  Punkten lämnades utan åtgärd. 

§16          Beslutspunkter 

a. Äskning - HURS      Bilaga 16a1 CSM09-2425 

Beslutades: att godkänna äskning - HURS på   Bilaga 16a2 CSM09-2425 

1500 kr för priser till “Rapid Fire”.   Bilaga 16a3 CSM09-2425  

Bilaga 16a4 CSM09-2425 

 



 
 

                                                                                                                              

§17             Diskussion- och informationspunkter 

Punkten lämnades utan åtgärd.  

§18             Övriga frågor  

a. Glass på tenta-p 

Kontakt med en glassvagn som vill sälja glass på campus. Förslag om att vi betalar för 

cirka 50 glassar som de sen delar ut till medlemmar på campus. Kikar vidare på 

kostnaden per glass och diskuterar vidare på ett senare diskussionsmöte eller FUM.  

b. FUM04 

Diskuterar vad vi ska ta upp på FUM04. Elina presenterar underlag för 

mottagningspolicyn samt kåraktivas. Filippa och Hannah skriver ett underlag för “vad 

händer om vi inte fyller poster under nästa verkamhetsår”. Kajsa skriver underlag för 

Krismanualen som tas på diskussionsmöte nästa vecka, tas eventuellt vidare på FUM. 

Mattias skriver ett diskussionsunderlag om medlemsvillkoren till FUM. Ledamöter får 

diskutera dem i sina styrelser först och sedan på FUM, sen kan vi uppdatera villkoren.  

Wilma ska presentera budgetrevidering och halvårsredovisning. Tas först på ett 

diskussionsmöte.  

Hedersmedlemmar ska diskuteras igen.  

Vid senare FUM ska Spons policyn och den grafiska manualen diskuteras.  

c. SFS-FUM 

En person kan följa med till Kristianstad 8-11 maj. Tas som övrig fråga på FUM och om 

ingen är intresserad lottar vi bland intresserade i styrelsen.  

§19               Nästa möte 

                     Nästa diskussionsmöte är måndag 20/1 kl. 18:00. 

                     Nästa styrelsemöte är måndag 27/1 kl. 17:30. 

  
§20   Utvärdering av dagens möte 

                  Mötet utvärderades. 

 

§21         Mötets avslutande 
  Mötet avslutades kl. 18:24.  

 

 

 

 

 



 
 

_______________________    ________________________  

Hanna Sjöblom      Hannah Gunnhagen  
Mötesordförande     Mötessekreterare 

________________________  

Clara Brefält  
Justeringsperson  

 


